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Hermed høringssvar for C-EJD’s Med-Udvalg: 
 

Svar:  
De 4 punkter for C-EJD blev godkendt af Med-Udvalget med følgende kommentarer: 
Der appelleres til, at alle nye tiltag, der belaster de udførende grupper, vurderes i forhold til 
eksisterende opgaver og belastning.  
Ad pkt. 03: Ændret administration af graffitiopgaver blev uddybet. Der etableres en graffiti gruppe 
på Materielgården v/ M&T. De nævnte hærværksopgaver, der løses i sikkerhedsorganisationen, 
vedrører alene vurdering af sikkerhedsforanstaltninger ved indbrud/hærværk. Med-Udvalget gjorde 
opmærksom på, at der ud over dette er faktura- og forsikringsdelen (papirgangen). Kunstopgaven 
er overgået til konduktørgruppen. 

 
 
 
Det blev nævnt, at der i forslag til besparelser (er ikke medtaget i sparekataloget) er foreslået, at 
kaffeautomaterne afskaffes eller gøres brugerfinansieret. Budgetoverskuddet er på ca. 800 - 
900.000 kr. AGG har ytret ønske om at inddraget merbudgettet. Budgetoverskuddet skal dog 
bruges til budgetomplaceringer indenfor Rådhusservice udgiftsramme til dækning af øvrige 
underskudsposter. 

 
Svar:  
Forslag til nedlæggelse af kaffemaskine og/eller indførelse af egenbetaling: 
Budget og forbrug for 2013 er ikke retvisende, idet der arbejdes med budgetomplaceringer indenfor 
Rådhusservice’s budgetramme, og overskydende budgetmidler skal anvendes til dækning af øvrige 
underskudsposter. 
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